
Årsberetning Seniorer og Ældre 

 

Udvalget har arbejdet med problematikken omkring bygning af 60+ boliger.  

Vi har stadig fokus på grunden langs med Ketting Parkvej neden for Næshøjcenteret - 

afgrænset af Centerstien og Vibestien.  

 

Det er vigtig for Harlev, at vi får gang i "flyttekæden" - seniorerne, par og enlige, som 

ønsker mindre bolig, som så kan give plads til yngre familier og deres børn.  

Seniorerne har ofte et ønske om at blive i Harlev - har levet et langt liv i byen og dermed et 

stort netværk - men hvor skal de flytte hen?? 

Vi har haft nogle byrådsmedlemmer på besøg i Harlev, og vist dem rundt til bl. a "fakta"-

bygningen, måske her kunne laves nogle lejligheder - fortætning af centrum.  

De blev også vist grunden ved Næshøjcenteret, som i dag høre under Sundhed og 

Omsorg. 

Det giver god mening at få de yngre ind i de større huse, da vi i Harlev både har plads i 

daginstitutioner og på skolen - og ikke at forglemme Harlevs fantastisk beliggenhed i 

forhold til motorvejen - nord/syd og øst/vest. 

 


